
Styrelsemöte	Stämningsgårdens	IK	
2021:4	
Tid:	21	april	2021	kl.	18:30	–	20:00,	Plats:		Digitalt	möte	
	
Närvarande:	

Frank Larsgård (Ordförande – 1) X	
Emma Pärsson (Sekreterare – 1) X	
Björn Kärnebro (Vice ordförande – 1) 		
Fredrik Degerman (Kassör – 1) X	
Emma Wikblad (Ledamot – 2) X	
Camilla Nordin (Ledamot – 2) X	
Olov Wallström (Ledamot – 2) 	
Andreas Karlsson (Ledamot – 1) X	
	

1. Mötets	öppnande	
Ordförande	öppnar	mötet.	

2. Närvarande	
Enl.	ovan	

3. Val	av	justerare	
Fredrik	Degerman	väljs	till	justerare	för	protokollet.	

4. Godkännande	av	dagordning	
Dagordningen	godkänns.	

5. Obligatoriska	mötesfrågor	
a. Ekonomi	–	inget	att	rapportera	
b. Material	–	beställningar	lagda	i	januari	saknas	till	viss	del	fortfarande.	
c. VFF	–	Louise	Lindgren	från	SISU	har	hört	av	sig	om	att	de	nu	tagit	fram	ett	

förslag	till	affisch	för	riktlinjer	vid	planer	och	matcher	map	Covid.	
6. Senaste	mötesprotokoll?	

Protokollet	godkändes	och	lades	till	handlingarna.	
7. Mötesfrågor	

a. Arbete	/	åtgärder	Ängsvalla.	–	Fredrik	har	kontaktat	markägaren	Totto	och	
bokat	in	en	träff	för	översyn	av	vad	som	kan	göras	och	eventuella	kostnader.	
De	lag	som	nyttjar	Ängsvalla	föreslås	ansvara	för	krattning	och	vårfix.	Emma	
W	tar	kontakt	med	tränare.	

b. Nya	styrelsen	–	roller.	Fredrik	–	kassör,	material	och	administratör	Fogis,	
Andreas	–	material,	Camilla	–	bokningsansvar,	Emma	RP	–	sekreterare	och	
utbildningsansvar,	Frank	–	ordförande	och	kommunikation,	Björn	–	vice	ordf.	
och	uppstart	av	lag.		
Camilla	tar	kontakt	med	Monika	för	att	påbörja	dokumentation	av	årshjul	för	
bokningar.	

c. Övergångar	och	lag	–	Två	ur	Flickor	‐07	har	bestämt	sig	för	att	byta	till	Morön.	
Tränarna	är	ok	med	detta,	eventuellt	kommer	Morön	höra	av	sig	för	att	
stämma	av	med	styrelsen.	
Rykten	går	även	om	att	flertalet	pojkar‐11	från	Morön	är	sugna	på	att	börja	i	
Stämningsgården.	Om	så	blir	fallet	bör	tränarna	i	första	hand	bedöma	om	det	
är	möjligt	utifrån	gruppstorlek	antal	tränare.		
	

8. Övriga	frågor	
a. Skrivskyddade	dokument	på	Drive	–	Inte	aktuellt	för	tillfället.	
b. Matcher	för	P‐12	i	Sorsele	–	fråga	har	inkommit	om	hur	dessa	resor	ska	

hanteras.	Enligt	policyn	ska	buss	användas	vid	resor	överstigande	20	mil.	Pga	
rådande	läge	med	Covid	bedömer	styrelsen	det	olämpligt	att	samåka	i	buss.	
Fredrik	återkopplar	till	laget	att	styrelsen	förordar	resa	med	bil.	



c. Bokningsansvar	för	träningstider	och	matcher	bör	fördelas	på	fler.	Se	punkt	
7b.	

d. Uppstart	lag	–	Uppstart	av	lag	för	barn	födda	2014	bör	samannonseras	med	
Myckle,	liksom	annonsering	för	fotbollslek.	Björn	Kärnebro	ansvarar	för	
uppstart	av	lag	(födda	2014)(Emma	RP	kontaktar)	och	Björn	Elvå	tillfrågas	
om	uppstart	av	fotbollslek	(Fredrik	kontaktar).	

e. Utbildningar	–	Möjlighet	till	ett	antal	utbildningsinitiativ	har	förmedlats	till	
föreningens	tränare,	bla	digital	TUC.	Ingen	intresserad	vad	vi	vet.	Frågan	
kring	utbildningar	bör	lyftas	på	ledarträffen.	
Utbildning	för	föreningsdomare	kommer	anordnas	för	intresserade	bland	
Flickor	‐07	och	‐08.	Domarlista	får	därefter	samordnas	med	Myckle.	

f. Ledarträff	–	Det	bedöms	svårt	att	hålla	en	fysisk	träff.	Mötet	beslutar	att	hålla	
en	digital	träff	via	Teams	tisdag	den	11/5	kl	18.00‐19.30.	Vi	bör	kunna	
erbjuda	hamburgare	för	avhämtning	på	O´Learys,	Fredrik	kollar	om	detta	är	
möjligt.	Frank	hör	med	SISU	om	de	kan	delta	och	inspirera	på	något	sätt.	

9. Nästa	möte	
10	maj	–	18:30	–	19.30	(förbered	ledarträff)		
	
Årsplan:	/maj/juni/juli/aug/sept/okt	
	

10. Mötets	avslutande	
	

Protokollförare	 	 	 Justeras	
	
………………………………………….	 	 ………………………………………………..
	 	 	 	

Stamp


